
 
 

KOPIE VOOR DE VOLGENDE SNIKKE – DIE DAN ZAL WORDEN VERZORGD 
DOOR  Vrouwen van Nu    – KAN INGELEVERD WORDEN 
T/M  1 april 2020     
 

In deze Snikke vindt u onder meer een artikeltje van iets wat 95 jaar geleden 
een grote verbetering voor Schoonoord en omstreken zou betekenen. De 
inwoners konden zich inschrijven voor de aanleg van elektriciteit in hun 
woningen.  
Eigenlijk is het te vergelijken met de aanleg van de glasvezelkabel voor een 
sneller internet die nu door heel Odoornerveen wordt aangelegd. Toen en ook 
nu werd er een vergaderingen uitgeschreven om deelnemers van uitleg te 
voorzien. Zo lijkt er dus weinig nieuws onder de zon te zijn.  
Nog steeds komt er veel spitwerk met de hand aan te pas. Het grote verschil 
met toen is dat er nu heel veel werk machinaal kan worden gedaan. 
Wie had een kleine eeuw geleden gedacht dat de aanleg van elektriciteit niet 
alleen bij een betere verlichting zou blijven maar dat dit op zo veel meer 
manieren het werk gemakkelijker en sneller zou maken.  
Om nog even bij vroeger te blijven: In mijn jeugd hadden we nog geen 
elektriciteit, we hoorden in de categorie van achtergebleven gebieden. 
De gemeente had daar geen geld voor (of had er geen geld voor over). 
De aanleg zou verhoudingsgewijs veel meer geld kosten dan daar waar in het 
dorp huis aan huis werd aangesloten. 
Onze verlichting was een petroleumlamp, zo’n grote metalen kunstig 
uitgewerkte, goudkleurige lamp die boven de tafel hing.  
Voor dat de lamp ’s avonds werd aangestoken knipte mijn moeder het kousje 
even bij om te voorkomen dat het later op de avond zou gaan walmen. 
Het glas dat onder de lamp hing moest regelmatig met petroleum worden 
bijgevuld, net als de stallantaarns en de kleine petroleumlampjes die we ’s 
avonds mee naar de slaapkamers namen.  
Ieder jaar verfde mijn moeder de grote lamp met een kwastje die ze in een 
bronskleurige substantie doopte. Het bronskleurige poeder was in papieren 
zakjes te koop en om het te gebruiken moest dit met water worden 
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aangelengd. Wij moesten altijd even kijken of ze overal met het kwastje was 
geweest en geen stukje had vergeten. Wij hoopten altijd dat er een beetje 
bronsverf overbleef waar wij onze tekening mee konden verven. Uiteindelijk 
hebben we natuurlijk toch elektriciteit gekregen maar pas nadat mijn vader in 
een paar kamers  gaslampen had aangelegd. De bronzen lamp ging toen 
naar een buurman die in een nog verder achtergebleven gebied woonde. 
Zo ben ik dus helemaal afgedwaald van het begin van dit stukje. 
Veel plezier met de rest van deze Snikke.  



SVO-SPORT 
 
Sporten in Odoornerveen? Dat kan! In de plaatselijke gymzaal, Zuidzijde 16-C 
Pilates   iedere maandag  20.00 - 21.00 uur 
Yoga   iedere dinsdag   19.30 - 21.00 uur 
Total Body  iedere woensdag  20.00 - 21.00 uur 
Volleybal  iedere donderdag  19.30 - 21.00 uur 
Zaalvoetbal  iedere vrijdag   19.30 - 20.30 uur 
 

Heeft u belangstelling? Kom langs en doe mee (3x vrijblijvend). Meer info bij 
SVO via sportcoördinator Corry Plat, penningmeester.svo@gmail.com. 
 
 

  



KLEURPLAAT 
 

De tussenstanden na 6 keer kleuren zijn als volgt: 
 

1 t/m 6 jaar: 
Jesper Röttink  60 pnt. 
Luuk Röttink  60 pnt. 
Tim Röttink  60 pnt. 
Noa Eggens  60 pnt. 
Elisa Oving  50 pnt. 
Elise Radema  20 pnt. 

7 t/m 12 jaar: 
Demi Eggens  60 pnt. 
Noor Radema  20 pnt. 
 
 
 

 
 

  



AGENDA 
 
10 mrt – Vrouwen van Nu 
11 mrt – Klaverjassen 
16 mrt – Biljarten 
17 mrt – Jaarvergadering St. Verenigingsgebouw Odoornerveen 
25 mrt – Klaverjassen 
30 mrt – Biljarten 
  1 apr – Laatste dag kopie De Snikke inleveren 
  3 apr – Schoonloop-actie (Plaatselijk Belang) 
11 apr – Oud papier (c.v. MIK) 
14 apr – Vrouwen van Nu 
12 mei – Vrouwen van Nu 
  6 juni – Oud papier (Plaatselijk Belang) 
19 juni – dorpsfeest 165 jaar Odoornerveen 
20 juni – dorpsfeest 165 jaar Odoornerveen  
21 juni – dorpsfeest 165 jaar Odoornerveen 
 
 
  



VROUWEN VAN NU 
 
 

Vrouwen van Nu - Odoornerveen 
Verslag bijeenkomst - 11 februari 2020 
 
Het bestuur wil voor de toekomst graag weten wat de leden voor de 
vereniging willen en kunnen doen. Daartoe is een vragenlijst gemaakt, die 
door de meeste leden is ingevuld. De volgende bijeenkomst zullen de 
resultaten besproken worden. Spannend blijft of er zich kandidaten melden 
voor een bestuursfunctie. 
 

De gastspreker deze avond is de heer Ger Brakel uit Odoorn die komt 
vertellen over zijn werk bij de Masai in Kenia voor de AMREF flying doctors in 
combinatie met de Waterleiding Maatschappij Drenthe. 
De directeur van de WMD vroeg in 1997 of Ger, fysisch geograaf, dit project 
wilde gaan leiden. Tot 2003 heeft hij dat gedaan als werknemer van WMD. 
Daarna als vrijwilliger voor AMREF Flying Doctors. In 2008 was de cirkel rond 
en kon de  bereikte Masai zich volledig zelf redden op het gebied van 
drinkwatervoorziening in hun dorpen. Vanaf 2008 is Ger achter de schermen 
actief voor dit project en daarna nog betrokken geweest bij een 
drinkwatervoorziening in het westen van Kenia voor het St. Mary's Hospital 
Mumias, een adoptieproject van het Scheperziekenhuis. Ook dat project is nu 
afgerond. 
 

In het zuiden van Kenia en in het noorden van Tanzania, op de hoogvlakte 
rondom de Mount Kilimanjaro, leeft en woont een herdersvolk dat de naam 
Masai draagt. Voor de koloniale tijd bewoonden ze de lager gelegen gebieden 
met veel en goede graslanden voor hun vee. Met de komst van de "blanken" 
tijdens het begin van de koloniale periode vonden deze dat de lager gelegen 
gronden uitstekend geschikt waren voor de verbouw van koffie, thee en 
andere producten. De Masai kon haar koeien wel houden op de (droge) 
savanne. De Masai werd aldus verjaagd naar de hoger gelegen gebieden 
rond de Mount Kilimanjaro. Een gebied met een paar geasfalteerde 
hoofdwegen en voor de rest zand. 
 

In de eerste 5 jaar van het project, fase I, zijn in 40 dorpen aanwezige 
waterputten, dieselmotoren en onderwaterpompen hersteld en waar nodig 
nieuwe putten geboord. De afstand tussen dorpen is ongeveer 25 km. Een 
dorp heeft gemiddeld 500 inwoners en 10.00 stuks vee. In alle dorpen zijn 
minimaal 2 Masai opgeleid om de apparatuur goed te kunnen onderhouden. 
In 2005 doen al ruim 60.000 Masai met hun honderdduizenden stuks vee 
mee aan het project. In fase II is een beheerassociatie opgericht. Bij de 
aanpak en uitvoering is altijd uitgegaan van de cultuur van het gebied met 7 
te onderscheiden Masai volken. Zo zijn er 7 clusterbesturen gevormd en een 
overkoepelend bestuur. Als het project wordt overgedragen aan de Masai 



komen de AMREF mensen, die de Masai tijdens het project trainen en 
opleiden, in dienst van deze Masai organisatie. Zij hebben er dus ook alle 
belang bij dat het voor 100 % slaagt. Uiteraard blijft AMREF, de belangrijkste 
gezondheidsorganisatie in Kenya, tot in lengte van jaren de ontwikkelingen in 
de gaten houden. Onze koning Willem Alexander is beschermheer van de 
flying doctors (toen hij op bezoek kwam vloog hij natuurlijk ook zelf). 
 

De financiering van het project is na de initiatieffase o.a. gebeurd door de 
Wilde Ganzen,  de Nationale Postcode Loterij en adoptie door 500 scholen! 
De uitvoering gebeurd op basis van “niets voor niets”. Elk dorp moet naast 
werkzaamheden 25% zelf opbrengen, wat kan door bijvoorbeeld vee te 
verkopen. Als mede-eigenaar word je automatisch mee verantwoordelijk. De 
koeien zijn numero 1 “zijn de baas” en dus het eerst aan de beurt bij de 
waterputten. Die raken dan logisch vervuild doordat ze er doorheen lopen en 
hun behoefte doen. Dus zijn in de dorpen zelf watertappunten geplaatst waar 
je water kunt kopen. Iedereen in een dorp betaalt voor het water dat gebruikt 
wordt. 
 

Het project "Water voor de Masai " is in 2008 praktisch gezien afgesloten en 
overgegaan in een Masai waterbedrijf dat officieel is erkend door de 
Keniaanse regering. Uiteraard houdt AMREF Flying Doctors een oogje in het 
zeil door zitting te nemen in het bestuur van dit waterbedrijf. Zij hebben er ook 
direct belang bij. Je kunt nog zoveel geld steken in gezondheidszorg, als het 
water dat de mensen drinken vervuild is, is gezondheidszorg "dweilen met de 
kraan open". Goed en betrouwbaar drinkwater is een eerste vereiste. 
 

De Masai leefde tot voor kort van water, melk, vlees en bloed. Meer hadden 
ze niet nodig. Er kwamen echter veel ziektes voor die in verband gebracht 
kunnen worden met dit eentonige eetpatroon. AMREF Flying Doctors doet er 
van alles aan om de Masai te bewegen groenten en fruit te eten in welke 
vorm dan ook. Niet om de Masai een verandering op te dringen, maar om het 
aantal ziektes terug te dringen. De Masai accepteert dit gegeven langzaam 
maar zeker en vandaag de dag worden er zelfs pannenkoeken (maismeel) 
gebakken en gegeten. De afgelopen jaren is er sprake geweest van grote 
droogte en sprinkhanen plagen. Dan helpt AMREF en worden betalingen 
bijvoorbeeld een jaar opgeschort. 
 

Als vrouwengroep doet het ons zeker goed dat Ger benadrukt hoe belangrijk 
de vrouwen zijn geweest voor het welslagen van dit project. De mannen zijn 
meest veehoeders op de savanne, vrouwen regelen alles thuis in de dorpen. 
Bereikt is dat vrouwen voor 40% deelnemen in de dorpsorganisaties. Naast 
de vrouwen zijn ook de jongeren “de Moran” erbij betrokken door hun 
bijvoorbeeld tegen betaling leidingen te laten uitgraven (tegen olifanten en 
diefstal). Moeders zijn dankzij de waterpunten meer thuis, kinderen gaan naar 
school en leren Engels. Soms wel afstanden lopen, maar daar zijn de Masai 
goed in, weten we uit ervaring. De eerste Masai zijn afgestudeerd en kunnen 
op andere wijze hun volk en de projecten ondersteunen. 



 
Ger Brakel vertelt zeer enthousiast en met veel humor over zijn werk en over 
de Masai bevolking. De geweldige powerpoint presentatie helpt daarbij zeker 
om ons allemaal voor 100% bij de les te houden. Een leerzame en boeiende 
avond. 
 

De volgende bijeenkomst is op dinsdag 10 maart met een 
verrassingsprogramma. 

Notulist, Albertje Nienhuis-Naber 
 
 
  



165 JAAR ODOORNERVEEN 
 
Oproep voor EHBO-ers! 
 

Beste dorpsgenoten, 
Zoals jullie weten gaan we deze zomer, 19 tot 21 Juni, een groot dorpsfeest 
organiseren. Een van de zaken die we daarvoor moeten regelen, is dat we 
steeds minimaal twee EHBO-ers paraat hebben.  
Dat kunnen we regelen door een EHBO-vereniging in te schakelen, maar dat 
is meteen een hap uit het budget. Dus de vraag aan het hele dorp is: wie wil 
en kan er in die periode als EHBO-er functioneren? Uiteraard is de juiste 
opleiding en ervaring wel nodig. 
Als er genoeg vrijwilligers zijn om die taak op zich te nemen scheelt dat erg 
veel.  Neem contact op met iemand van cv MIK of Plaatselijk Belang en dan 
bespreken we hoe we hiermee verder gaan. 

De feestcommissie 
 
 
  



165 JAAR ODOORNERVEEN 
 
Programma Dorpsfeest Odoornerveen 165 jaar. 
 

In de vorige Snikke konden we al melden dat we op vrijdagavond 19 Juni 
vanaf 20.00 uur al aftrappen met een gezellige pubquiz.  
 

Nu kunnen we ook het programma voor de zaterdag 21 juni bekend maken: 
 

11.00: Officiële opening door wethouder Freek Buitelaar. 
11.15: Jurering Heel Odoornerveen Bakt. 
11.30: Kraampjes van lokale ondernemingen, verkoop van gebak. 
11.30: Poppenkastvoorstelling 
13.30: Trekkerbehendigheidswedstrijd (weiland achter het dorpshuis) 
13.30: Springkussen 
19.00: Feestavond, met om 

19.30: Presentatie van de bijdrages van de 6 straten 
22.00: Band Fifth Wheel, met in de pauze verloting 

01.30: Einde 
 

Er zijn nog wat lichte twijfels hier en daar, maar we hopen dat we in de 
volgende Snikke het hele programma, dus ook van de zondag, kunnen laten 
zien.  
 

Uiteraard moedigen we iedereen aan om hun agenda’s vrij te houden die drie 
dagen en we rekenen op een grote opkomst! 

De feestcommissie 
 
  



165 JAAR ODOORNERVEEN 
 
Bakkers, bakkerinnen, bakkeressen opgelet! 
 

We maken ons op voor de eerste ooit: Heel Odoornerveen Bakt! 
Ter gelegenheid van het 165-jarig bestaan van ons dorp, vraagt de 
feestcommissie aan alle Odoornerveners om mee te doen aan Heel 
Odoornerveen Bakt.  
 

Het thema zal zijn: FEEST! 
 

We gaan een echte, serieuze, kwalitatieve jury formeren van vakmensen, die 
volgens een vastgestelde beoordelingslijst alle aspecten van jullie baksels 
gaan beoordelen.  
 

Het opgaveformulier komt met de volgende Snikke mee, maar nu is er alvast 
de aankondiging, zodat iedereen nu al kan gaan overleggen, nadenken, 
researchen op internet, zoeken naar recepten, een nieuwe keukenmachine of 
oven kan gaan aanschaffen, kortom: voorbereiden! 
 

Heel veel succes met het bedenken van jullie grensverleggende ideeën! 
 

De feestcommissie 
 
 
  



PLAATSELIJK BELANG 
 
Bordje 
De oplettende lezer heeft het vast al gezien: aan de kant van Schoonoord, 
Kerklaan, is er inmiddels weer een bordje geplaatst om inbrekers te 
waarschuwen dat we een BuurtApp hebben. Dat bordje was een paar 
maanden geleden verdwenen, het paaltje was afgebroken. In overleg heeft de 
gemeente een nieuw paaltje ingegraven, en wij hebben er een nieuw bordje 
voor aangeschaft en opgehangen. Dan weten de inbrekers dat ze niet 
ongestraft in Odoornerveen bezig kunnen.  
 

ALV 
De ALV van 2020 is inmiddels achter de rug en we hebben van jullie, onze 
leden, goedkeuring gekregen voor wat we afgelopen jaar hebben gedaan en 
wat we van plan zijn om in dit jaar te gaan doen. Waarvan bovenstaand 
bordje een voorbeeld is. Dank voor jullie vertrouwen, we zullen ook dit jaar 
ons best doen om de belangen van het dorp zo goed mogelijk te behartigen. 
 

Dorpsbudget 
Wij, als dorp, krijgen van de gemeente dit jaar een bedrag van enkele 
duizenden euro’s, om “iets” voor het dorp mee te doen. Mogelijk gaat dat de 
komende jaren vaker gebeuren.  
Aan ons om te bepalen waar we dat aan uit willen geven. Er is al eerder een 
oproep gedaan in de Snikke om te komen met plannen en ideeën waar we 
dat geld het beste aan uit kunnen gaan geven. Hierbij nogmaals die oproep: 
help ons met nadenken over mogelijkheden om dat geld op een zinvolle 
manier uit te geven. 
Heeft u een goed idee, geef het door aan een van de bestuursleden, of mail 
naar het e-mail adres dat voorin de Snikke staat. 
 

Schoonloop-actie 
Ook dit jaar gaan we de traditionele schoonloop-actie houden. Dit is altijd 
gezellig en combineert het nuttige (een schoon dorp) met het aangename. 
We gaan dit doen op vrijdagavond 3 April, we beginnen om 18.00 bij het 
dorpshuis.  De zomertijd is dan net ingegaan zodat we een uur langer licht 
hebben en als we een beetje doorwerken, kunnen we in ieder geval beide 
kanten van het kanaal schoon hebben. Voor materiaal en vuilniszakken wordt 
gezorgd, de volle zakken worden verzameld en afgevoerd, en na afloop 
drinken we met z’n allen gezellig wat in het dorpshuis. 
We hopen op een goede opkomst, en ook kinderen zijn van harte welkom, 
immers jong geleerd is oud gedaan! 

Eisso Kronenberg 
  



GLASVEZEL ODOORNERVEEN 
 
Wanneer wordt u aangesloten op Digitale Stad Borger-Odoorn? 
  

Hoe gaat het nu verder? Om maar met de deur in huis te vallen, we lopen nog 
steeds mooi op schema! De graafwerkzaamheden, om het basisnetwerk in 
het gehele gebied aan te leggen zijn bijna voltooid. De wijkcentrales worden 
ingericht, van elektriciteit voorzien en aangesloten op het landelijke internet-
netwerk. Op dit moment is de eerste gereed (AP01, POP EGN 1A, gebied bij 
Odoornerveen), en afgelopen weken zijn ze daar ook begonnen met de 
eerste huisaansluitingen. De overige wijkcentrales zijn in week 11 gereed. 
 

Zodra de wijkcentrale (POP) gereed is kunnen mensen zich niet meer voor 
het standaard tarief inschrijven. Bewoners die zich nu in willen schrijven 
krijgen de melding dat ze Digitale Stad moeten mailen voor een offerte. 
Aansluiten gaat dan tegen de werkelijke kosten met een minimaal 
aansluittarief van €250,-. 
 

Op 4 maart zijn de eerste aansluitingen op het glasvezelnetwerk van Digitale 
Stad Borger-Odoorn actief opgeleverd. M.a.w. de diensten van de provider 
zijn actief en werken naar tevredenheid. Er zijn nu zo’n 40 adressen in gebied 
1 (Eeserveen, Eesergroen, Westdorp, Ees, Borger, Odoornerveen en 
Klijndijk), waar de glasvezelaansluitingen zijn gemonteerd in de meterkast. 
 

Op het moment dat een adres gereed is, ontvangen de providers bericht van 
Digitale Stad, dat de verbinding in gebruik genomen kan worden. Die 
berichten worden normaal gesproken op dinsdag- en donderdagnacht 
ingeladen in de systemen van de providers. Daarom duurt het soms ongeveer 
1-2 weken (nadat de aansluiting is geplaatst) totdat dit bij de provider bekend 
is en er diensten aangevraagd kunnen worden.  
  

Ook u ontvangt een bericht van oplevering van Digitale Stad Borger-Odoorn 
met een link naar een website waar u de diensten van providers kunt 
vergelijken en kunt bestellen. Let op: Als u een adres hebt dat een toevoeging 
K01 heeft: In die gevallen raden wij u aan telefonisch contact op te nemen 
met de, door u gewenste provider. Sommige providers herkennen deze 
toevoeging niet wanneer u zich aanmeldt via de website. Heeft u hulp nodig 
bij de keuze of het afsluiten van een nieuw abonnement dan kunt u mailen 
naar info@digitale-stad.nl. Een medewerker zal dan contact met u opnemen. 
  

De provider zal u vervolgens bevestigen welk abonnement (alleen internet, 
internet en televisie of internet, televisie en vast telefonie) u heeft gekozen en 
stuurt u alle apparatuur die u nodig hebt om alle, door u bestelde diensten te 
ontvangen. De meeste providers sturen (gratis) een monteur om de nieuwe 
apparatuur voor u te installeren en informeert u een aantal dagen later 
wanneer de monteur de diensten bij u komt aansluiten. Alle antwoorden op 



vragen die u voor, tijdens of na dit proces mocht hebben, kunt u terugvinden 
op de website van de provider. 
 

Voor gebied 1 geldt dat de aansluitingen in de meterkast de komende 4 
weken zullen worden gerealiseerd. En dan kunt u kiezen voor de provider. 
Dus nog even geduld, maar dan is de tijd van “slecht” internet achter de rug. 
 

Heeft u verder nog vragen, neem dan contact met mij op via 
info@breedbandborger-odoorn.nl 

Sjaak Janson 
 
 
 
 
  



VIJFENNEGENTIG JAAR GELEDEN 
 
Provinciale Drentsche en Asser Courant 
 

Schoonoord 28 maart - Electrificatie 
Op initiatief van de alhier bestaande commissie voor ’t electrisch licht, had 
heden in ’t café “De Hoek” een openbare vergadering plaats, waar als spreker 
optrad de heer Content, ingenieur uit Assen. Velen hadden gehoor gegeven 
aan den oproep tot deze vergadering. 
Na een inleidend woord van den heer J. L oman, begon de heer Content een 
zeer eenvoudige causerie over verschillende punten inzake het aan te leggen 
net. Allereerst de vraag: “Hoe zullen de huisleidingen aangelegd worden?” 
Spreker raadt ten sterkste af dit coöperatief te doen, want hierdoor wordt veel 
teleurstelling gebracht. Het scherpe concurreren der inschrijvers leidt vaak tot 
knoeierij. Voor alles moet ’t maken der installaties zijn een vertrouwenswerk. 
Wel wordt elke aanleg gekeurd, maar deze kan aan de gestelde eischen 
voldoen, terwijl op den duur toch blijkt dat hij niet deugdelijk is. 
In de tweede plaats beveelt spreker aan bij eersten aanleg zoveel mogelijk 
lichtpunten te nemen. Dit geeft een groot gerief tegen geringe kosten, daar de 
eerste aanleg in massa goedkoper is, dan later enkele punten afzonderlijk.  
De plaatsing der punten wordt aan de bewoners overgelaten. 
Aanbevelingswaardig noemt spreker ook de hoogteschakelaars, vooral bij 
trappen, in slaapkamers enz., zoodat op twee plaatsen eenzelfde lichtpunt in- 
en uitgeschakeld kan worden. 
De gemeente legt het net gratis aan tot aan den meter, welke zoo dicht 
mogelijk bij den hoofdkabel wordt geplaatst. Tenslotte staat spr. stil bij het 
verschijnsel “kortsluiting” en de tegenwoordige beveiligingsmaatregelen, 
waardoor het bijna onmogelijk gemaakt wordt, dat hieruit gevaar voortkomt. 
Eveneens geeft spreker in overweging in naburige plaatsen eens te 
informeren over den aanleg en daarmee z’n voordeel te doen bij eigen 
aanleg. 
Van de gelegenheid tot het stellen van vragen werd ruimschoots gebruik 
gemaakt. De heer Content had nu gelegenheid verschillende punten nader 
toe te lichten. Onder meer werd meegedeeld dat de meterhuur bedraagt 30 
ct. Per maand; lichtafname 50 ct. en krachtafname 17 ct. per K.W.U. Hierna 
sloot de voorzitter de vergadering met een woord van dank aan den spreker 
en de aanwezigen. 
 
  



VIJFENNEGENTIG JAAR GELEDEN 
 
Provinciale Drentsche en Asser Courant,  
 

Odoornerveen – 13 maart  1925 - Onaangename ontdekking 
Hedenmorgen kwam de rentenier De L. tot de minder aangename ontdekking 
dat het schuurtje bij het nieuwe huis gebouwd en nog niet geheel voltooid 
zijnde, door onbekende oorzaak plat aan de grond lag. 
 
Provinciale Drentsche en Asser Courant,  
 

Odoornerveen – 14 maart 1925 – Zanguitvoering 
Hedenavond gaf de gemengde zangvereniging “Excelsior” van Schoonoord 
hier een uitvoering in ’t café Naber. Nadat met een kort woord geopend was 
werden verschillende liederen ten gehore gebracht, die zeer in de smaak 
vielen bij het talrijke publiek. Het toneelspel “Meneer de Senator” werd vlug 
afgespeeld en dat de aanwezigen genoten bleek wel uit het langdurige 
applaus. In de pauze kregen wij het “Klompenlied” en het “Tirolerlied”, die 
door hunne smaakvolle costuumpjes en aardig passende woorden zeer veel 
effect maakten. Een woord van dank aan allen die medewerkten om dit feest 
op zo uitnemende wijze te doen slagen, is hier zeker op zijn plaats.  
Muziek van den heer van Delden uit Emmen vrolijkte het geheel op. 
 

  



ST. VERENIGINGSGEBOUW OD’VEEN 
 
SVO nodigt alle inwoners uit tot het bijwonen van de jaarvergadering op  
17 maart 2020, ’s avonds om 20.00 uur in dorpshuis De Miet. 
 

Agenda: 
1) Opening 
2) Mededelingen 
3) Notulen 
4) Jaarverslag 2019 
5) Verslag kascontrolecommissie 
6) Financieel jaarverslag 2019 
7) Vaststellen tarieven 
8) Vergaderonderwerpen 
9) Bestuurswissel 
10) Wat verder ter tafel komt & Rondvraag 

 

Noteer deze datum in uw agenda en we hopen op veel bezoekers! 
 
 
  



VAN DE BEHEERSCOMMMISSIE 
 
Houd uw kaarten goed bij: Ook u maakt nog steeds kans op een prijs! 
De prijzen worden per maand verdeeld aan de hand van de volgorde van de 
getrokken getallen en dus niet verdeeld door middel van volgorde van 
binnenkomst. De volgende getallen zijn getrokken: 
 

– 28 – 70 – 27 – 38 – 45 – 75 – 
 

Wanneer alle getallen van uw BINGO-kaart zijn weggestreept dan kunt u uw 
volle BINGO-kaart inleveren bij familie Nienhuis, Noordzijde 17. Graag uw 
BINGO-kaart duidelijk voorzien van naam en adres.  



 

De o.b.s. “De Weiert” in Odoorn verzamelt plastic doppen van drinkflessen in 
voor de Stichting Geleidehonden. 
Wist je dat plastic doppen geld waard zijn?  Per kilo ontvangt KNGF 
Geleidehonden een vergoeding. Dus gooi de dopjes van frisdrank en 
melkpakken niet weg, maar lever ze in. Je steunt niet alleen de opleiding van 
geleidehonden, maar spaart ook nog eens het milieu. Inmiddels hebben alle 
doppen samen al tienduizenden euro’s opgeleverd in Nederland. 
Doppen kun je in Odoornerveen o.a. inleveren bij Jasper van Keulen op 
Noordzijde 18-C. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 
 
Fietstoerclubje ‘TELD’: zoekt ‘mee-fietsers’ 
 
 

Fietstoerclubje ‘Trap eens lekker door’ fietst iedere 
zondagmorgen, op de racefiets, een rondje van zo’n 
1,5 a 2 uur. Daarnaast wordt er wel eens spontaan 
afgesproken op een avond. 
 
Wij zoeken mensen die met ons mee willen fietsen. 
Nu zijn we met zo’n 7 man en we fietsen al zo’n 5 jaar met elkaar. 
Meestal fietsen we met minder dan 7 personen, omdat er eigenlijk altijd 
wel iemand is die niet kan/wat anders heeft. Omdat het ons leuk lijkt om 
met een iets grotere groep op pad te gaan, hopen we op nieuwe ‘leden’. 
 
Fietsen is een gezonde, sportieve ontspanning en door het in klein 
groepsverband te doen, is het ook nog eens gezellig.  
Bij ons geen wedstrijd element, hoewel … er incidenteel wel eens naar 
een plaatsnaambordje wordt gesprint . 
We hebben jaarlijks een tijdrit met als afsluiting een BBQ en gaan jaarlijks 
met elkaar een weekendje weg. Deelname is geheel vrijblijvend. 
 
Wie, waar, wanneer, hoe ver en hoe hard…? 

o Onze ‘leden’ komen uit de omgeving van Schoonoord. 
‘Leden’, tussen aanhalingstekens, omdat we geen lidmaatschap 
kennen. Het is geheel vrijblijvend. Heb je, een keer geen tijd/zin, 
dan kom je niet. 

o We vertrekken elke zondagmorgen vanaf de brug in 
Schoonoord, om 9.00 uur en fietsen dan zo’n 1,5 a 2 uur. 
De eerste gezamenlijke rit van dit jaar is op zondag 29 maart. 

o Meestal komen we terug met een gemiddelde van zo rond de 30 
per uur, maar gezamenlijk wordt bepaald hoe hard er wordt 
gereden. Als het voor iemand van de groep te hard gaat, gaan we 
zonder discussie, langzamer fietsen. Beduidend harder fietsen 
dan het ‘gangbare’, wordt alleen gedaan als iedereen het daar 
mee eens is. 

o Bij ons geldt: ‘samen uit, samen thuis’.  
Als iemand pech heeft, helpen we elkaar/wachten we op elkaar. 

 
Interesse, maar, … eerst toch graag meer info? Bel, app of mail dan 

Eddy Stoffer: 06-52490042, Eddy.stoffer@outlook.com 
 
Aanmelden is niet nodig, kom maar gewoon een keer en fiets lekker mee. 
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